
Alternativt förslag till Kommunstyrelsens sammanträde 2022-04-11: 

KC7: Bestämmelser om omställningsstöd, pension samt 
familjeskydd för förtroendevalda (OPF-KL18) samt lokal 
tillämpningsanvisning 

Vänsterpartiet anser att det är bra att samtliga partier står bakom att omställningsersättningen ska 
samordnas med andra förvärvsinkomster. Däremot har vi i Arvodesdelegationen reserverat oss mot 
förslaget att undanta en ett prisbasbelopp från samordningen. Vi ser inte att det finns argument för 
en sådan lösning. Den påverkar sannolikt inte heller enskilda individers intresse av att snabbt återgå 
till förvärvsarbete. Genom att undanta ett prisbasbelopp fungerar detta i det närmsta som ett 
avgångsvederlag. Vår hållning är att samordning sak ske från första kronan. 

Med anledning av ovanstående föreslås kommunstyrelsen föreslå Kommunfullmäktige besluta: 

- Bestämmelser om omställningsstöd, pension samt familjeskydd för förtroendevalda (OPF-
KL18) samt lokal tillämpningsanvisning, § 6 Samordning, förändras genom att
”Omställningsersättningarna enligt §§ 4 och 5 ska samordnas/minskas med andra
förvärvsinkomster, § 4 Ekonomiskt omställningsstöd förändras genom att ”Rätt till
ekonomiskt omställningsstöd har förtroendevald som lämnat sitt (sina) uppdrag efter minst
ett års sammanhängande uppdragstid.

För varje år i uppdraget utges ett ekonomiskt omställningsstöd om tre månader. Ekonomiskt
omställningsstöd utges i högst ett år. Det ekonomiska omställningsstödet utges med 85
procent”.

OPF-KL18 samt lokal tillämpningsanvisning gäller från och med 2023-01-01.

För Vänsterpartiet i Kommunstyrelsen 

Stefan Lindborg och Anne Rapinoja 

Bilaga till § 137 Bestämmelser om omställningsstöd pension samt familjeskydd för förtroendevalda 
(OPF-KL18) samt lokal tillämpningsanvisning



Protokollsanteckning 

Borås 
2022-04-11 

Kommunstyrelsen 
KC7 Bestämmelser om 

omställningsstöd 

Sverigedemokraterna ser positivt på liggande förslag om bestämmelser för 

omställningsskydd för förtroendevalda. Vi noterar att övriga partier ansluter sig till vårt 

förslag om att begränsa den bortre gräns som en förtroendevald kan erhålla ekonomiskt 

omställningsstöd till högst ett år. Detta var även ett förslag som vi presenterade i och med 

Kommunfullmäktiges beslut 2019-10-09. 

Sverigedemokraterna ser dock att förslaget kan utvecklas vidare, och bland annat reglera 

arvodena till Borås kommunalråd till 1,0 GN, samt begränsa den pensionsgrundande 

inkomsten. 

För Sverigedemokraterna, 

Kristian Silbvers (SD) Crister Spets (SD) 
Ledamot, kommunstyrelsen Ersättare, kommunstyrelsen 

Bilaga till § 137 Bestämmelser om omställningsstöd pension samt familjeskydd för 
förtroendevalda (OPF-KL18) samt lokal tillämpningsanvisning



Alternativt förslag till Kommunstyrelsens sammanträde 2022-04-11: 

KC9: Bestämmelser om ersättningar till kommunens förtroendevalda 
2022-2026 

Efter valet 2018 höjdes ersättningen för kommunalråden från 1,0 GN till 1,2 GN. Detta med 
motiveringen att rätt till semester togs bort. En rätt som är knuten till anställning snarare än ett 
arvoderat uppdrag, och enligt SKR bör kommunalråd vara arvoderade. Vänsterpartiet var emot 
denna höjning då och fullföljer vår inställning, så som den också har uttryckts i arvodesdelegationen, 
och föreslår att ersättningen för kommunalråd fastställs till 1,0 GN. 

Med anledning av ovanstående föreslås kommunstyrelsen föreslå Kommunfullmäktige besluta: 

- Att i Bilaga A under rubriken Kommunalråden ersätta meningen ”Till kommunalråden utgår
årsarvode motsvarande 1,2 GN per månad.” med ”Till kommunalråden utgår årsarvode
motsvarande 1,0 GN per månad.”

För Vänsterpartiet i Kommunstyrelsen 

Stefan Lindborg och Anne Rapinoja 

Bilaga till § 139 Bestämmelser om ersättningar till kommunens förtroendevalda 2022-2026



Kommunstyrelsen 
Postadress 
501 80 Borås 

Besöksadress 
Kungsgatan 55 

Hemsida 
boras.se 

E-post
boras.stad@boras.se 

Telefon 
033-35 70 00 vxl

ALTERNATIVT FÖRSLAG 

Alternativt förslag 
Sida 
1(3) 

Datum 
2022-04-11 

Instans 
Kommunstyrelsen 
Dnr KS 2022-00229 1.1.1.25 

Kommunfullmäktige 

Bestämmelser om ersättningar till kommunens 
förtroendevalda 2022-2026 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta 
Anta Bestämmelser om ersättningar till kommunens förtroendevalda 2022-2026 
från 2023-01-01, med justeringen att  arvodena till kommunalråden istället skall 
fastställas till 1,0 GN. 

Sammanfattning  
Gällande arvodesregler antogs av Kommunfullmäktige den 22 november 2018 
inför mandatperioden 2019-2022. Liksom tidigare har en översyn av 
bestämmelserna gjorts inför kommande ny mandatperiod. Arvodesdelegationen 
med valda representanter för samtliga partier i Kommunfullmäktige med 
undantag för Miljöpartiet på grund av en vakans lämnar härmed ett förslag om 
justeringar av reglerna.        

Ärendet i sin helhet 
Gällande arvodesregler antogs av Kommunfullmäktige den 22 november 2018 
inför mandatperioden 2019-2022. Liksom tidigare har en översyn av 
bestämmelserna gjorts inför kommande ny mandatperiod. Arvodesdelegationen 
med valda representanter för samtliga partier i Kommunfullmäktige med 
undantag för Miljöpartiet på grund av en vakans lämnar härmed ett förslag om 
justeringar av reglerna. Förslaget innebär följande. 

Delegationen har att föreslå nivå i kronor för GN bl.a. eftersom den 
genomsnittliga lönejusteringen för de kommunanställda inte är känd vid 
tidpunkten för beslutet om nya arvodesregler. Därför föreslås att grundnivån 
räknas upp med 2%. Ny grundnivå för 2023 blir då 64 854 kronor. 

Reglerna har en uppdaterad disposition med rubriksättning, språket har även 
setts över. Detta har också inneburit en förskjutning av paragrafer. 

Ett heltidsmått för förtroendevalda har arbetats in i reglerna enligt tidigare 
beslut. En tillämpningsanvisning till §§ 2 samt 8 har tillkommit: Ajournering av 
ett sammanträde ska ses som en del av sammanträdet och då även berättiga hen 
förlorad arbetsinkomst samt arvode. Ersättning för ajournering kan dock högst 
utgå för en timme. 

Bilaga till § 139 Bestämmelser om ersättningar till kommunens förtroendevalda 2022-2026



Borås Stad 
  Sida 

2(3) 
 

 

 
§ 8 har uppdaterats med följande lydelse under stycket årsarvoderade: 
Årsarvoderad förtroendevald äger i det uppdrag hen är arvoderad för ej 
uppbära förrättningsarvode. Dock kan det kommunala organ som den 
årsarvoderade förtroendevalde representerar besluta om att hen kan få 
förrättningsarvode enligt punkt b). (kongress konferens, informationsmöte och 
kurser). Tidigare beslut om att årsarvoderad har rätt till förlorad arbetsinkomst 
vid protokollsjustering är också inarbetad i reglerna under § 8. 
 
§ 9 Har uppdaterats så ett partigruppsammanträde berättigas arvode för hela 
sammanträdet oavsett organ. 
 
§ 10 Har uppdaterats så ersättningen för första timmen för sammanträden 
stryks, istället tillämpas påbörjad halvtimme för hela sammanträdet. Som 
kompensation har arvodet för påbörjad halvtimme höjts. 
 
§ 11 Har uppdaterats genom ett förtydligande av punkt 3: Parkeringsavgift kan 
endast ersättas om erforderligt kvitto redovisas samt om avståndet mellan den 
förtroendevaldes fasta bostad och sammanträdes-/förrättningsplatsen 
överstiger 5 km. 
 
§14 har uppdaterats med tidigare beslut gällande arvodering för ordförande i 
styrelsen för Stiftelsen Svenska Blå Stjärnans Djursjukhus i Borås. Under 
samma § 14 förändras även arvoderingen för revisorer vid Stadsrevisionen, 
samtliga revisorer äger ej uppbära sammanträdesarvode eller förrättningsarvode 
utan är istället kopplade till ett årsarvode enligt bilaga A. 
 
I bilaga A lägga även Borås Stadshus AB till under arvodesgrupp E. I bilaga A 
läggs även gruppledare i Kommunstyrelsens till att innefattas för 100 dagar 
förlorad arbetsinkomst. 
 
Bilaga B samt C är uppdaterad efter genomgång av samtliga stadgar för 
intressentsammansatta organ. 
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3(3) 
 

 

 
Beslutsunderlag 
1. Arvodesdelegationens beslut om bestämmelser om ersättningar till 
kommunens förtroendevalda 2022-2026 
2. Bestämmelser om ersättningar till kommunens förtroendevalda 2022-2026 
3. Bestämmelser om ersättningar till kommunens förtroendevalda 2019-2022 
(spårbar)   

Kommunfullmäktiges beslut expedieras till 
1. Löneservice 
2. Samtliga nämnder och bolag 
3. Juridiska 
 
 
För Sverigedemokraterna, 
 
Andreas Exner (SD)  Kristian Silbvers (SD) 
Kommunalråd  Ledamot 



Alternativt förslag till Kommunstyrelsens sammanträde 2022-04-11: 

PF2: Svar på motion av Stefan Lindborg (V): En hjärtefråga 

Vänsterpartiet föreslår att motionens första att-sats bifalles och är nöjda med att den andra att-
satsen besvaras. Angående hjärtstartare i kommunala lokaler så inser vi att detta följer med en 
kostnad. I svaret uppskattas detta till 1,5-2,0 mnkr för samtliga kommunala lokaler. Vi menar att 
denna kostnad är försvarbar i relation till den effekt hjärtstartare kan ha för att minska dödligheten 
vid ett plötsligt hjärtstillestånd. 

Med anledning av ovanstående föreslås kommunstyrelsen föreslå Kommunfullmäktige besluta: 

- Att motionens första att-sats bifalles

- Att motionens andra att-sats är besvarad

För Vänsterpartiet i Kommunstyrelsen 

Stefan Lindborg och Anne Rapinoja 

Bilaga till § 142 Svar på motion av Stefan Lindborg (V): En hjärtefråga
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Postadress 
501 80 Borås 

Besöksadress 
Kungsgatan 55 

Hemsida 
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033-35 70 00 vxl

KOMMUNFULLMÄKTIGESKRIVELSE 
Sida 
1(4) 

Datum 
2022-04-11 

Instans 
Kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige 

ALTERNATIVT FÖRSLAG 

Enkäter gällande rapportering av ej verkställda 
gynnande biståndsbeslut år 2021 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta 
Rapporterna läggs till handlingarna.    

Kommunstyrelsens beslut  
Kalla presidierna i Vård- och äldrenämnden, Sociala omsorgsnämnden och 
Lokalförsörjningsförvaltningen till ett kommande sammanträde med 
Kommunstyrelsen, för att redogöra för boendesituationen och hur de planerar 
att åtgärda bristen på boendeplatser.  

Sammanfattning  
Den 1 juni 2013 bildades den nya myndigheten Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO) som då tog över tillsynsverksamheten från Socialstyrelsen. Det 
innebär att kommuner nu är skyldiga att anmäla till IVO om beviljade insatser 
enligt social-tjänstlagen (SoL) och LSS inte har verkställts senast tre månader 
efter beslut.  

Till IVO och Stadsrevisionen ska Arbetslivsnämnden, Individ- och 
familjeomsorgs-nämnden, Sociala omsorgsnämnden och Vård- och 
äldrenämnden rapportera alla gynnande beslut om bistånd enligt 4 kap. 1 § SoL 
som inte verkställts inom tre månader från dagen för beslut. Sociala 
omsorgsnämnden skall rapportera alla gynnande beslut enligt 9 § LSS som ej 
verkställts inom tre månader från beslutsdatum. För varje beslut ska anges 
tidpunkten för beslutet och vilken typ av insats beslutet gäller samt skälen för 
dröjsmålet. Personen ska vara identifierbar. Rapportering ska ske en gång per 
kvartal. När ett ärende som tidigare rapporterats som ej verkställt, senare 
verkställs, ska nämnden anmäla detta till IVO och Stadsrevisionen.       

I rapporten som läggs fram till Kommunfullmäktige framgår det att det råder 
brist på boendeplatser för 9 § LSS och 1 § SoL. För att ta tag i den platsbrist 
som nu rådet i Borås förslås att samla presidierna i Vård- och äldrenämnden, 
Sociala omsorgsnämnden och Lokalförsörjningsförvaltningen för att de ska 
redogöra för boendesituation och hur de planerar att åtgärda bristen på boende. 

Bilaga till § 143 Enkäter gällande rapportering av ej verkställda gynnande biståndsbeslut år 2021



Borås Stad 
  Sida 

2(4) 
 

 

Ärendet i sin helhet 
Den 1 juni 2013 bildades den nya myndigheten Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO) som då tog över tillsynsverksamheten från Socialstyrelsen. Det 
innebär att kommuner nu är skyldiga att anmäla till IVO om beviljade insatser 
enligt social-tjänstlagen (SoL) och LSS inte har verkställts senast tre månader 
efter beslut.  

Till IVO och Stadsrevisionen ska Arbetslivsnämnden, Individ- och 
familjeomsorgs-nämnden, Sociala omsorgsnämnden och Vård- och 
äldrenämnden rapportera alla gynnande beslut om bistånd enligt 4 kap. 1 § SoL 
som inte verkställts inom tre månader från dagen för beslut. Sociala 
omsorgsnämnden skall rapportera alla gynnande beslut enligt 9 § LSS som ej 
verkställts inom tre månader från beslutsdatum. För varje beslut ska anges 
tidpunkten för beslutet och vilken typ av insats beslutet gäller samt skälen för 
dröjsmålet. Personen ska vara identifierbar. Rapportering ska ske en gång per 
kvartal. När ett ärende som tidigare rapporterats som ej verkställt, senare 
verkställs, ska nämnden anmäla detta till IVO och Stadsrevisionen. 

Till Kommunfullmäktige ska Arbetslivsnämnden, Individ- och 
familjomsorgsnämnden, Sociala omsorgsnämnden och Vård- och 
äldrenämnden lämna en statistikrapport över hur många gynnande beslut enligt 
4 kap. 1 § SoL som inte verkställts inom tre månader från dagen för respektive 
beslut. I rapporten ska anges vilka typer av bistånd dessa beslut gäller samt hur 
lång tid som förflutit från dagen för respektive beslut. Uppgifterna i rapporten 
ska vara avidentifierade. 

Som en yttersta konsekvens av lagändringen kan IVO ansöka hos Länsrätten 
om att den dömer ut särskild avgift till kommun som inte inom skälig tid 
tillhandahåller bistånd enligt 4 kap. 1 § SoL eller 9 § LSS. 

IVO har kommit överens om att rapporteringen ska göras på ett enhetligt sätt 
över landet, genom e-socialtjänst. Det är ett webbaserat system för rapportering 
av ej verkställda beslut enligt SoL och LSS. 

Kommunen har till IVO anmält en huvudrapportör som fungerar som 
kontaktperson gentemot IVO och sköter nyanmälan och ändringar av 
rapportörer. Det har också utsetts en rapportör per berörd förvaltning som 
sköter själva inrapporteringen av ej verkställda beslut till IVO. 

För att kunna följa ej verkställda beslut presenteras en graf över en längre 
period. 
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Det råder brist på boendeplatser för 9 § LSS och 1 § SoL i Borås kommun. I 
rapporten som läggs fram till Kommunfullmäktige är det flera ärenden om 
bostad med särskild service för vuxna enligt LSS som ännu inte har kunnat 
genomföras p.g.a. brist på anpassade gruppbostäder enligt personkrets 3. Det 
innebär att vi inte klarar det lagstadgade uppdraget att tillhandahålla bostäder 
för denna grupp.  

I rapporten som läggs fram till Kommunfullmäktige konstateras att det är fullt 
på Borås Stads vård- och omsorgsboenden och att vi inte kan erbjuda plats 
inom de lagstadgade tre månaderna.  

För att ta tag i den platsbrist som nu råder i Borås förslås att samla presidierna i 
Vård- och äldrenämnden, Sociala omsorgsnämnden och 
Lokalförsörjningsförvaltningen för att de ska redogöra för boendesituation och 
hur de planerar att åtgärda bristen på boende.     

Beslutsunderlag 
1. Bilaga, Rapportering av ej verkställda gynnande biståndsbeslut enligt 4 kap.1 
§ SoL t.o.m. den 31 december 2021 
2. Bilaga, Rapportering av ej verkställda gynnande biståndsbeslut enligt 9 § LSS 
t.o.m. den 31 december 2021   
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Kommunfullmäktiges beslut expedieras till 
1. Sociala omsorgsförvaltningen, son.diarium@boras.se 

2.Vård- och äldreförvaltningen, van.diarium@boras.se 

3.Individ- och familjeomsorgsförvaltningen, ifon.diarium@boras.se 

4.Stadsrevisionen, sre.diarium@boras.se 
 

Allianspartierna i Borås  
 
Moderaterna  Kristdemokraterna  
 
Annette Carlson   Hans Gustavsson 



Alternativt förslag till Kommunstyrelsens sammanträde 2022-04-11: 

M1: Svar på initiativärende av Ida Legnemark (V) och Stefan 
Lindborg (V): Taxa för markupplåtelse för elsparkcyklar 

Vänsterpartiet konstaterar att många kommuner har gått vidare och infört en taxa för 
markupplåtelse av elsparkcyklar. Bland dessa finns bland annat: 

- Uppsala som tar 3 kr/elsparkcykel/dag för markupplåtelse för uppställning av elsparkcyklar
på allmän plats

- Malmö tar 5 kr/elsparkcykel/dag
- Göteborg tar 100 kr/elsparkcykel/månad
- I Stockholm har man infört en modell där man tar en avgift på 1400 kr/elsparkcykel/år för

det polistillstånd som krävs för att få hyra ut elsparkcyklar i staden

Det är ett steg framåt att företagen som hyr ut elsparkcyklar betalar en avgift för 
uppställningsplatser, i enlighet med den överenskommelse som finns. Vänsterpartiet anser 
emellertid att det inte finns några skäl för att dessa vinstdrivande företag till skillnad från andra 
verksamheter inte ska betala för att ta det offentliga rummet i anspråk. Vi menar därför att det finns 
goda skäl för att införa en taxa för markupplåtelse för elsparkcyklar.  

Med anledning av ovanstående föreslås kommunstyrelsen besluta: 

- Initiativärendet bifalles

För Vänsterpartiet i Kommunstyrelsen 

Stefan Lindborg och Anne Rapinoja 

Bilaga till § 146 Svar på initiativärende av Ida Legnemark (V) och Stefan Lindborg (V): Taxa för 
markupplåtelse för elsparkcyklar



Protokollsanteckning Kommunstyrelsen 
2022-04-11 

PROTOKOLLSANTECKNING 

E6 – Årsredovisning 2021 

Årsredovisningen ska årligen godkännas av Kommunfullmäktige. Kommunfullmäktige ska också ta 
ställning till nämndernas budgetavvikelser. För att kunna fatta korrekta beslut är det viktigt att 
handlingarna kommer politiken till handa i god tid. Handlingarna kom Moderaterna och 
Kristdemokraterna tillhanda den 8 april 2022. Det är för kort tid att kunna läsa in sig i det omfattande 
materialet som årsredovisningen utgör.  

Därför deltar inte Moderaterna och Kristdemokraterna i beslutet avseende årsredovisningen 2021. 

Allianspartierna i Borås 

Moderaterna  Kristdemokraterna 

Annette Carlson  Hans Gustavsson  

Bilaga till § 151 Årsredovisning 2021



Protokollsanteckning till Kommunstyrelsens sammanträde 2022-04-11: 

E6: Årsredovisning 2021 

Kommunstyrelsens ledamöter och ersättare har enbart haft några få dagar på sig att sätta sig in i 
årsredovisningen. Fullständiga handlingar i ärendet publicerades i Ciceron först under sen 
eftermiddag fredagen 8 april. Det är inte rimligt att kommunstyrelsen ges så lite tid att sätta sin i ett 
ärende av denna betydelse. För att markera detta avstår Vänsterpartiet från att delta i beslutet om 
årsredovisningen i kommunstyrelsen. Vi kommer återkomma med våra synpunkter direkt i debatten i 
kommunfullmäktige. 

För Vänsterpartiet i Kommunstyrelsen 

Stefan Lindborg och Anne Rapinoja 

Bilaga till § 151 Årsredovisning 2021



Borås 
2022-04-11 

Kommunstyrelsen 
E6 Årsredovisning 

Protokollsanteckning 

Borås Stads årsredovisning presenterades för Kommunstyrelsen tre dagar innan beslut, 

dagen innan helg. Sverigedemokraterna framför med denna kritik kring handläggningen av 

årsredovisningen, där Kommunstyrelsen som organ omöjligtvis fått tillfälle att bereda sig 

eller fått tillräcklig information. Mot bakgrund av detta återkommer Sverigedemokraterna 

till Kommunfullmäktige kring våra synpunkter, och uppmanar den styrande konstellationen 

att ha bättre framförhållning framledes. 

För Sverigedemokraterna, 

Andreas Exner (SD) Kristian Silbvers (SD) 
Kommunalråd Ledamot, kommunstyrelsen 

Bilaga till § 151 Årsredovisning 2021



Initiativ i kommunstyrelsen 
Borås den 8 april 2022 

Placera i svensk vapenindustri 
Det försämrade säkerhetsläget i världen och krig i Europa har lett till nationella politiska initiativ 
för att stärka svensk försvarsförmåga. Den nya nationella inriktningen är att 2 procent av 
landets BNP ska gå till försvaret. 

Vidare är inriktningen att offentlig sektor ska genomsyras av totalförsvarstanken och där spelar 
även den finansiella sektorn och svensk försvarsindustri en viktig roll. 

Moderaterna vill med den bakgrunden revidera Borås Stads riktlinjer för finansverksamhet för 
Borås kommunkoncern i syfte att öppna upp för placeringar i svensk försvarsindustri. Självklart 
ska sådana placeringar endast ske när det bedöms finansiellt lönsamt, men det vore naivt att 
inte möjliggöra detta i ljuset av nationella initiativ och politiska beslut. 

Det kan noteras att de svenska AP-fonderna gör denna typ av placeringar och investeringar. 

Mot bakgrund av ovanstående föreslår Moderaterna att kommunstyrelsen beslutar: 

Att  Borås Stads riktlinjer för finansverksamhet för Borås kommunkoncern revideras i syfte 
att möjliggöra placeringar/investeringar i bolag inriktade på svensk försvarsindustri om 
det bedöms finansiellt fördelaktigt. 

Att  Förslaget läggs fram till kommunfullmäktige för beslut. 

Moderaterna i kommunstyrelsen 

Annette Carlson 
Martin Nilsson 
Hasse Ikävalko 
Lars-Gunnar Comén 

Bilaga till § 152 Initiativärende: Placera i svensk vapenindustri



Protokollsanteckning till Kommunstyrelsens sammanträde 2022-04-11: 

SP1: Svar på motion av Ida Legnemark (V): Gratis bussresor för fler 

Vänsterpartiet vidhåller vår uppfattning att det finns goda argument, bland annat avseende 
klimatskäl, ändrade resvanor och fördelningspolitik, för att utvidga möjligheten till avgiftsfria 
bussresor i lågtrafik för fler grupper än enbart ålderspensionärer. I motionen lyfter vi fram att 
personer med sjuk- eller aktivitetsersättning hade varit lämpliga grupper att fortsätta med. Samtidigt 
kan vi konstatera att Västtrafik idag inte har möjlighet till att genomföra sådana tillköp. Vi anser 
därför att det är rimligt att motionen i det här läget besvaras, men avser att återkomma i frågan när 
dessa förutsättningar har förändrats. 

För Vänsterpartiet i Kommunstyrelsen 

Stefan Lindborg och Anne Rapinoja 

Bilaga till § 154 Svar på motion av Ida Legnemark (V): Gratis bussresor för fler
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